
創育機構

經濟部中小及新創企業署新竹生醫產業及育成中心
地址：新竹縣竹北市生醫路2段2號D106室

電話：(03)6587100

電子郵件：hbspic@itri.org.tw

類別屬性：大學育成

官方網站：進入網站 

V有輔導 X有舉辦活動或課程 X可獲得投資機會 X可獲得商機機會 X場地外借

V可進駐 X創業家簽證認可 V政府單位營運 X地址可提供工商登記 X績優推薦 X在地交流X國際鏈結

無縫橋接「園區醫院」與「研發中心」，共同建構完整生醫科技育成中心，整合資源推動學研成果商品
化及衍生新創事業，強化生技產業經濟效益。培育產業以「高階醫材」為主、「新藥研發」為輔，吸引
優質廠商進駐。短期內以「ICT醫材」、「藥物傳輸」為招商重點。  

培育領域：高階醫材、新藥研發、ICT醫材、藥物傳輸 

Seamlessly linking the Hsinchu Biomedical Science Park Hospital and the R&D Center will help to create a
comprehensive Biomedical Science Incubation Center. The integration of resources will promote the
commercialization of research achievements by the academic and research communities, as well as spin-offs and
start-ups, thereby enhancing the economic benefits of the biotechnology industry.
The main focus will be to cultivate the high-end medical devices industry, with emphasis also to be placed on the
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創育機構

development of new pharmaceuticals. Top-notch companies will be enticed to establish a presence in the center.
In the short-term, recruitment efforts will be centered on firms dedicated to developing medical devices that
utilize Taiwan"s strengths in ICT, as well as firms focusing on drug delivery.
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